
 
  

  
Albrandswaard: 22 mei 2023  
 
Schriftelijke vragen CDA fractie  
 
Aan :  College B&W 
Van :  Fractie CDA  
 
 
Geacht College  
 
Op 16 mei waren we aanwezig bij de presentatie van het “ Streekplan Plus “ Mbt het Buijtenland 
van Rhoon in de Vlakkenburg.  
Tijdens deze bijeenkomst viel het ons op dat de bewoners sterk het gevoel hadden dat ze er maar 
een beetje bij hoorden.Er is veel onvrede in de polder over de communicatie van de verschillende 
overheden met de bewoners en met de overheden onderling. 
 
In dat kader hebben wij de volgende vragen  
 

1. Herkent u dat gevoel en wat bent u van plan om de relatie met de bewoners van het 
Buijtenland van Rhoon te verbeteren? 

2. De verkeersdrempels op de Essendijk zijn weggehaald. Is dit in overleg gegaan met de 
gemeente Albrandswaard? Is dit in overleg gegaan met de bewoners en zo niet waarom 
niet? Wat is de reden dat deze drempels van de ene op de andere dag zijn weggehaald en 
wat komt hier voor terug.  

3. Regelmatig wordt er door de bewoners geconstateerd dat er zwaarder verkeer over de 
dijken rijdt dan is toegestaan , waardoor scheuren in woningen ontstaan. Is het college 
hiervan op de hoogte en zo ja hoe wordt er gehandhaaft? Zo nee waarom niet? 

4. De bewoners hebben te maken met de coöperatie, het waterschap en de gemeente 
Albrandswaard . Volgens de bewoners wordt er veel naar elkaar gewezen .. Bent u hiervan 
op de hoogte en in hoeverre heeft de gemeente Albrandswaard structureel kontakt met de 
inwoners van het Buijtenland van Rhoon? 

5. Hoe is de participatie geregeld voor de inwoners van het Buijtenland van Rhoon en wie is 
daar eindverantwoordelijk voor? 

 
Met vriendelijke groet  
 
Fractie CDA  
 
 
 
 
 
 
 



 
 
  
  
  


